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Til  
FAU representanter 
 
 
Referat FAU møte for Dvergsnes skoleenhet – 12.06.2024 
Tid: 20:30-21:30 
Sted: Dvergsnes skoleenhet – Odderhei 
Referent: Line Åsmundsen 
 
Tilstede:  

Hedda Myhre (vara 1a), Christina Topstad (1b), Margrethe Drevvatne (vara 1b), Nils-Egil 

Langeland (1c), Natalie Sæter (vara 1c),  Trine Åstveit-Lund (1d) Cathrine Borgersrud (vara 

1d), Silje Støle Brokke (2a), Ann Malen Haugstvedt (vara 2a), Therese Bohne (vara 2b), Ina 

Storeng (vara 2c), Linn Krabbesund Sande (2d), Wenche Nielsen (3a), Sidsel A. Amundsen 

(vara 3a), Julie Bårdsen (3b), Jorunn Arntsen Nordang (3c), Turid Vevatne (vara 3c), Helen 

Hopa Bakka (4a), Kjell Rohde (vara 4a), Maja Arvindsson (4b), Mads Sandvik (vara 4b), 

Line Åsmundsen (4c), Stine Hermansen (vara 4c), Lise-Linn Nordsjø (5a), Andrea Amundsen 

(6a), Magnus Larsel (vara 6a), Hanne Gürün (6b), Trine Åstveit-Lund (vara 6b), Øystein 

Karlsen (6d), Liv-Karin Evensen (7a), Kari Westgaard (7c) 

 

Siste FAU møte for skoleåret 2023/2024. På dette møtet stiller både vara og foreldrekontakter 

for å sikre en smidig overgang for FAUs arbeid neste skoleår (2024/25). 
 
SAKSLISTE: 

Sak Tema 

1 Saker fra SU: 

- Kompetanseavdeling for Kristiansand Øst på Dvergsnes skole fra høsten 2024 

o Blir tilpassing av utnyttet areal i bygget i Valsvigveien skal tilpasses 

o Arbeider pågår utover høsten 2024 

- Rektor, foreldrekontakter og ny SFO leder fra 1 april leder har hatt møte, punkter 

her var bl.a: 

o Gått gjennom tilbakemelding fra foreldre 

o Struktur og spisetider 

o Tilstedeværelse av personale mellom 08:00 og 08:30  

o Viktig foreldre melder beskjeder i Visma innen 12:00  

- Mobilfri skole er besluttet for hele Kristiansand kommune 

o Informasjon fra skoleledelsen kommer til høsten ved skoleoppstart 

- Fra 1. august er det endring i rådsorganer i ny opplæringslov 



o Endringer som vil gjelder for FAU på Dvergsnes skole er bl.a. at man kun 

trenger en leder og en vara (ikke dobbelt sett som tidligere pga. to 

skolelokasjoner)   

o Representant til SU, i tillegg til leder FAU, må ikke være representant i 

FAU slik som tidligere 

- Kommunikasjon mellom lærer og foreldre 

o Antall beskjeder til lærerne har økt etter Visma ble tatt i bruk 

o Vurderes om det bør opprettes en veileder for foresatt for å sikre mest 

hensiktsmessig bruk/kommunikasjon 

o Viktig å være klar over at lærerne ikke er på Visma i løpet av selve 

skoledagen, da er de med elevene 

o Viktig at alle foresatte forholder seg til og laster ned Visma 

3 - Årets 17 mai arrangement er vellykket gjennomført av 17-mai komiteen 

o Fjorårets komité hadde dokumentert svært godt 

o God hjelp fra skolens administrasjon 

o Økonomi er ikke ferdig ennå, venter fortsatt på en del fakturaer 

4 - Årets foreldreforedrag i regi av FAU ble gjennomført 22 mai 

o «Nettets mørkesider» v. Jessy Ohene  

o Tilbud til 5-7 trinn der alle foresatte ble invitert via Visma samt minnet på 

arrangementet av respektive klassekontakter 

o Foreldrenettverk avholdt etter foredraget for å diskutere ulike tema 

relatert til innholdet samt div andre saker 

o Tilbakemelding fra en del foreldre om at det hadde vært fint å få litt mer 

informasjon om hvordan ulike SoMe og populære spill med chat fungerer, 

litt mer generelt om nettvett 

o Det anbefales å starte planlegging av neste års foredrag i regi av FAU så 

tidlig som mulig… 

5 - Annet 

o Forslag om Sykkelbane på Odderhei skole er mottatt av rektor, bør 

diskuteres av FAU neste skoleår – bl.a. med tanke på finansiering 

o Natteravn deltakelse fra foresatte på 7 trinn neste år også, 2 representanter 

fra hver klasse bør stille 

o På første FAU møte for skoleåret 2024/25 stiller en av lederne fra 

fjorårets FAU sammen med rektor (går da gjennom gjeldende FAU 

forskrifter, informerer om valg av FAU styre etc.) 

 


